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Nr ORr. 0002.10.2016  

 

 

P R O T O K O Ł     Nr  XXI / 16 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 29 listopada 2016r. o godz. 12,00 w 

sali posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Piotra Jóźwika – Przewodniczącego 

Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Piotr Jóźwik – Przewodniczący Rady. Powitał zebranych, 

stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, na ogólną liczbę 

15, więc Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji. Na wniosek Burmistrza, p. Przewodniczący proponował wykreślić z 

porządku obrad następujące punkty: 

 

1/ punkt „7” dotyczący przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej; 

2/ punkt „13” dotyczący podjęcia uchwały o sprzedaży nieruchomości w Małachowie Złych 

Miejsc. 

 

 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi do porządku sesji.  

 

 W związku z uwagą p. Adama Kowalskiego, że nie wszystkim Radnym jest znany 

powód wykreślenia punktu 7”, p. Burmistrz poinformował, że na posiedzenie Komisji 

Finansów zaproszono wszystkich Radnych. Ustalono tam, że Kierownik ZGK zbierze pełną 

dokumentację i w razie potrzeby zostanie zwołana sesja nadzwyczajna. Stąd jego wniosek o 

wycofanie tego punktu. 

 

 Innych uwag i propozycji zmian nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący 

poddał kolejno pod głosowanie proponowane przez p. Burmistrza zmiany. 

 

Za wykreśleniem punktu „7” głosowało 12 Radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

Za wykreśleniem punku „13” głosowało 13 Radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Rada Miejska bezwzględną większością głosów, zdecydowała o wykreśleniu punktu 

„7” i punktu „13”. 
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Wobec powyższego, p. Przewodniczący stwierdził, że numeracja pozostałych punktów, 

ulegnie odpowiednio zmianie. 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwalenie Programu współpracy Gminy Witkowo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok. 

5. Uchwalenie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy i Miasta Witkowo na lata 2017-2021. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach podatków i opłat lokalnych na 2017 rok. 

7. Zmiana uchwały Nr XIV/114/2016 o „Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Witkowo. 

8. Zmiana uchwały Nr XXX/285/2013 dotyczącej wymagań dla przedsiębiorstw w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

9. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

10. Podjęcie uchwały o nadaniu nazwy skwerowi w Witkowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Witkowo w ramach odszkodowania za grunt zajęty pod 

drogę publiczną. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Skorzęcinie. 

13. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

14. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie gminy 

i miasta na 20166r. 

15. Informacje na temat analizy oświadczeń majątkowych osób, które zostały 

zobowiązane do ich złożenia. 

16. Inne sprawy. 

17. Zamknięcie obrad XXI sesji rady Miejskiej w Witkowie. 

 

 

 

Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

Ad.2. W punkcie tym zgłoszono następujące sprawy: 

 

- p. Jerzy Nowak – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 w Witkowie: 

1/ podziękował za prace i inwestycje wykonane na terenie Osiedla, m.in. nowy chodnik na 

ul. Polnej, remont studzienki kanalizacyjnej na ul. Jasnej, za co dziękuje również p. 

Tomaszowi Nowaki – Kierownikowi ZGK i p. Marianowi Walczakowi; 

2/ prosił o naprawę studzienki kanalizacyjnej na ul.Jasnej 20; 

 

- p. Bernard Kopacki – Sołtys Sołectwa Dębina podziękował za 200 m chodnika. 

Stwierdził, że dużo zrobiono, ale nie wszystkie jego wnioski zrealizowano, m.in. lampy 

oświetlenia ulicznego; 
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- p. Renata Robaszkiewicz – Sołtys Sołectwa Kamionka poruszyła sprawę uczestnictwa 

sołtysów w zorganizowanej przez Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego i 

Prezesa Wielkopolskiej Izby Rolniczej pielgrzymce w Piekarach, w dniu 27 listopada br.. 

Z naszej gminy było tylko 4 sołtysów na 26 sołectw, zaproszenie przekazano do Urzędu, 

dalej informacje nie docierają do wszystkich sołtysów; 

 

- p. Franciszek Bosacki stwierdził, że poprzednie wydanie Witkowskich Wiadomości 

Samorządowych miało piękne kolory i herb, który jest określony w Statucie Gminy. W 

nowym wydaniu zmieniono kolory, a herb różni się od określonego przez Radę w statucie, 

choć nie przypomina sobie by go zmieniono. Herb to oko opatrzności bożej, a Witkowo 

potrzebuje tej opatrzności. Prosił o wyjaśnienie; 

 

- p. Rafał Majewski – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 w Witkowie pytał, czy 

Rada ma w planach przejęcie dróg w rejonie ul. Piwnej. Dodał, że trudno tam przejechać; 

 

- p. Janina Wędzikowska – Sołtys Sołectwa Mąkownica podziękowała Burmistrzowi, 

że przyczynił się do wyczyszczenia Strugi Mąkowy i prosiła o wyczyszczenie studzienek 

wód opadowych; 

 

- p. Tomasz Wędzikowski – przedstawiciel Gnieźnieńskiej Izby Rolniczej 

podziękował Burmistrzowi, że przyczynił się do …. ( u w a g a  protokolantki: dalszej 

części wypowiedzi nie było słychać).  Pan Wędzikowski wskazał również na niską 

frekwencję rolników (tylko 8 osób) w zorganizowanym przez Izbę Rolniczą spotkaniu w 

dniu 11 października br. w Małachowie Z.M. dotyczącym obrotu ziemią z zasobów 

Skarbu Państwa, nie uczestniczył również Burmistrz. Dodał, że Izba stara się pomagać 

rolnikom, warto korzystać z zewnętrznych pieniędzy; 

 

- p. Adolf Pławczyk – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 w Witkowie poruszył 

następującą sprawę: idąc do Biedronki od strony garaży, ustawiono przy garażach szafkę 

energetyczną. Jest ona dobrze zabezpieczona, ale podczas większych opadów deszczu 

zbiera się woda, co grozi „przebiciem”. Prosił o poprawę zabezpieczenia, poprzez 

wykonanie odprowadzenia wody do kanalizacji burzowej. 

 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie międzysesyjnym 

przedstawił p.Marian Gadziński - Burmistrz Gminy i Miasta.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć           

z ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

Nawiązując do poruszonej przez p. Wędzikowskiego sprawy nieuczestniczenia 

Burmistrza w spotkaniach organizowanych przez Izbę Rolniczą, p. Burmistrz wyjaśnił, że 

na spotkanie w Piekarach, zaproszenie otrzymał bardzo późno. Na spotkanie w 

Małachowie Z.M. na przełomie września i października, nie otrzymał zaproszenia, 

proszono go jedynie telefonicznie o zapewnienie miejsc postojowych i bezpieczeństwa, 

więc poprosił strażaków o kierowanie ruchem. Już podczas tego spotkania dzwoniono, że 

go oczekują. Pozostawia to bez komentarza. 
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 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania do przedstawionej informacji 

międzysesyjnej. 

 Pan Adam Kowalski odnośnie bezpłatnych badań dla mieszkańców pytał, czy gmina 

je dofinansowuje.  

Jak wyjaśnił p. Burmistrz, badania są różne, ale jeśli są bezpłatne, to gmina udostępnia 

tylko energię. 

 

 Pan Franciszek Bosacki odnośnie podpisania umowy na zimowe utrzymanie dróg 

pytał  o przetarg na te prace. 

Jak wyjaśnił p. Burmistrz, są zadania, które może zlecić bez przetargu, z tzw. wolnej ręki.  

 

 Innych uwag i pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący stwierdził, że 

informacja została przez Radę Miejską przyjęta. 

 

 

 

 

Ad.4. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt programu o współpracy z 

organizacjami pozarządowymi na 2017 rok, był omawiany na przedsesyjnych 

posiedzeniach Komisji. Komisje zapoznały się również z uwagami i propozycjami 

zgłoszonymi przez przedstawicieli organizacji pozarządowych i je jednomyślnie 

zaakceptowały. Komisja Rolnictwa zgłosiła propozycję poszerzenia zapisu w paragrafie 8 

ust. 5 ppkt „e” projektu Programu, następująco: po słowach „organ wykonawczy” dodać 

słowa: „po zasięgnięciu opinii odpowiedniej Komisji Rady”. Po proponowanej zmianie 

podpunkt „e” otrzymałby brzmienie: 

„e/ w terminie nie dłuższym niż 7 dni roboczych od dnia wpłynięcia oferty organ 

wykonawczy po zasięgnięciu opinii odpowiedniej Komisji Rady, zamieszcza ofertę na 

okres 7 dni w BIP, na stronie internetowej Urzędu oraz na tablicach ogłoszeń.” 

Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania bądź uwagi. 

 

Nikt głosu nie zabrał, wobec czego p. Przewodniczący poddał ww. propozycję 

Komisji Rolnictwa pod głosowanie. 

Propozycja ta została przyjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych). 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały, z ww. 

przegłosowaną propozycją zmiany. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/159/2016 w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Gminy Witkowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2017 rok, została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 13 

Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Ad..5. Pan Burmistrz poinformował, że Program gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy, musi być przedkładany Radzie do uchwalenia co pięć lat. Obecnie 

przedstawia projekt takiego planu, na okres od 2017r. do 2021r., z którym Radni się 
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zapoznali się na przedsesyjnych posiedzeniach. Pan Burmistrz dodał, że w 2017 roku nie 

planuje się niczego budować.  

 

Pan Franciszek Bosacki stwierdził, że po zapoznaniu się z omawianym projektem na 

posiedzeniu Komisji, poruszył sprawę lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych, 

użytkowanych częściowo na cele publiczne. Uważa, że w przypadku opuszczenia przez 

lokatora mieszkania w takim budynku, nie należy ponownie przeznaczać go na cele 

mieszkaniowe, ale na cele publiczne.  

 

 Pan Burmistrz stwierdził, że w najbliższym czasie mieszkanie w budynku gminnym 

przy ul. Polnej opuści pani K, ale nie wyobraża sobie, by te pomieszczenia przekazać np. 

jakiejś organizacji. Na parterze  możnaby, ale nie to zakładowe mieszkanie na piętrze. 

Dodał, że nie popiera stanowiska Radnego. 

 

 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

Nikt głosu nie zabrał, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/160/2016 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

zasobem Gminy i Miasta Witkowo na lata 2017-2021 została podjęta większością głosów 

(12 głosów „za”, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad.6. W punkcie tym uchwalono stawki podatkowe i opłat lokalnych na 2017 rok:  

 

a/ podatek rolny: 

 Pan Przewodniczący poinformował, że w 2016r. obowiązuje stawka podatku rolnego w 

wysokości 45,-zł i p. Burmistrz proponuje uchwalić taką samą stawkę na 2017 rok. 

Wielkopolska Izba Rolnicza wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały ze stawką 

45,-zł (Opinia – w załączeniu). Dodał, że stawka maksymalna na 2017r. wynosi 52,44zł. 

Komisje jednomyślnie zaakceptowały propozycję p. Burmistrza. Spytał o ewentualne 

pytania bądź uwagi.  

 Nikt głosu nie zabrał, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

U C H W A Ł A   Nr XXI/161/2016 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta 

Witkowo w 2017 roku została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 

Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b/ podatek od nieruchomości: 

W oparciu o materiał pomocniczy zawierający proponowane przez Burmistrza i przez 

Komisje stawki podatku, p.Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje Rady 

przyjęły propozycje stawek podatku od nieruchomości, przedstawione przez p. 

Burmistrza. Spytał, czy obecnie są jakieś uwagi bądź pytania. 

 Uwag i pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 
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U C H W A Ł A   Nr XXI/162/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych) i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 Po czym p. Przewodniczący poinformował, że p. Burmistrz proponuje pozostawić na 

2017 rok dotychczas obowiązujące stawki opłaty targowej, opłaty miejscowej i podatku 

od środków transportowych. Propozycja ta została przez Komisje zaakceptowana 

jednomyślnie, wobec tego obowiązywać będą w tym zakresie dotychczasowe uchwały.  

 

 

 

 

 

Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały dotyczący programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Spytał o 

ewentualne pytania bądź uwagi. 

 

 Pan Adam Kowalski stwierdził, że od kilku lat liczba psów się zwiększa i zwiększa się 

kwota którą gmina uiszcza za każdego psa przekazanego do schroniska. Może należałoby 

coś więcej zrobić. Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa była mowa o czipowaniu psów, 

należałoby też zachęcić inne samorządy do czipowania. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/163/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/114/2016 Rady 

Miejskiej w Witkowie z dnia 17 marca 2016r. w sprawie określenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i 

Miasta Witkowo” została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych) 

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że Radni pozytywnie i bez uwag zaopiniowali 

projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały Nr XXX/285/2013. Spytał o ewentualne 

pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/164/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/285/2013 

Rady Miejskiej w Witkowie z dnia 27 grudnia 2013r. w sprawie określenia wymagań, 

jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 

13 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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  P r z e r w a     w obradach –  od godz. 13,15 do godz. 13,40. 

 

 

Ad.9.  W punkcie tym ustosunkowano się do następujących spraw, zgłoszonych w 

punkcie „2” porządku obrad: 

 

- p. B u r m i s t r z   G m i n y    i   M i a s t a: 

- odnośnie naprawy studzienki kanalizacyjnej na ul. Jasnej – sądzi, że obecny na sesji 

Kierownik ZGK zanotował tę sprawę; 

 

- odnośnie dróg m.in. w Dębinie  – miesiąc temu łatano drogi, a wcześniej apelował do 

sołtysów, by zgłosili potrzeby w tym zakresie. Można wrócić do tematu dopiero wiosną; 

 

- odnośnie sprawy przepływu informacji  dla sołtysów – mówił już o tym wcześniej; 

 

- odnośnie przejęcia dróg – decyzja należy do Rady. Jest kilka ulic nie przejętych do 

zasobu gminnego, ale z chwilą przejęcia prywatnych dróg, spływają wnioski o lampy, 

chodniki, utwardzenie itp. Dlatego Rada ostrożnie do tego tematu podchodzi, ale temat 

jest otwarty. 

Wnioskodawca, p. Rafał Majewski  stwierdził, że głównie chodzi o oświetlenie, które 

sami by zrobili, ale pozostaje do rozwiązania kwestia przyłączy i zgody na podpięcie się 

do sieci miejskiej. 

Pan Burmistrz stwierdził, że należy to formalnie sprawdzić, poruszył sprawę kosztów 

utrzymania oświetlenia i stwierdził, że temat jest otwarty. 

Pani Ewa Socha stwierdziła m.in., że mieszkańcy płacą podatki i chcieliby mieć drogę i 

oświetlenie; 

 

- w związku z poruszonym przez p. Jadwigę Walerczyk – Sołtysa Sołectwa Malenin 

problemem zaorywania poboczy dróg (czy ktoś to będzie sprawdzał?), p. Burmistrz 

wyjaśnił, że właśnie w związku z takimi sygnałami m.in. z Malenina, Mielżyna i Gaju, 

zdecydował o sporządzeniu kurendy na ten temat, by ludziom uświadomić łamanie prawa 

i poinformować o karach; 

 

- odnośnie szafki energetycznej – sprawdzi ten temat; 

 

- p. Łukasz Scheffs   Z a s t ę p c a   B u r m i s t r z a   GiM  udzielił obszernych 

wyjaśnień odnośnie Witkowskich Wiadomości Samorządowych. Stwierdził m.in., że 

większość jednostek samorządu terytorialnego (gmin) od dawna wprowadza  system 

identyfikacji wizualnej. Czyli na każdym materiale gminy, np. materiale promocyjnym i 

pismach pojawiają się te same symbole i znaki. Gmina ma oczywiście herb, ale 

przyjmując ww. system, zdecydowano się na uproszczony schemat logo. To nie jest herb 

gminy i nie będzie. Generujemy mnóstwo pism głównie czarno-białych, więc nie jesteśmy 

w stanie za każdym razem odzwierciedlić statutowych zapisów herbu, a w Statucie mowa 

jest też o kolorach. W różnych materiałach promocyjnych które są w opracowaniu, będą 

herby, a może je ktoś wyrzucić np. na ulicę,  a wtedy może nam ktoś zarzucić kalanie 

herbu. Można rozważyć logotypy, ale to kolejne koszty. Odnośnie kolorystyki nie będzie 

dyskutował, bo każdemu może się co innego podobać. Herb jest w kolorze żółto-

niebieskim, więc materiały promocyjne będą oscylowały wokół tych kolorów. Nie można 

marnotrawić pieniędzy publicznych, więc materiały będą do wyczerpania się zapasów. 
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Pan Zastępca wspomniał również, że od pewnego czasu jest w Urzędzie stosowany 

listownik, z uproszczonym symbolem.  

Pan Franciszek Bosacki stwierdził, że coś ustalamy, potem robimy jak się nam podoba. 

Ale to społeczeństwo oceni.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że każdy może wyrazić swoją opinię, można później, na 

spokojnie temat przeanalizować; 

 

- p. Tomasz Wędzikowski stwierdził, że jest mu niemiło, że Burmistrz zbyt późno 

otrzymał zaproszenie od Izby Rolniczej. Rozmawiał z p. Anią Kwapich z Urzędu Gminy i 

Miasta i ustalił, że zaproszenia będą przesyłane na skrzynkę emailową p. Burmistrza. A 

odnośnie spotkania w Małachowie Złych Miejsc, podziękował p. Burmistrzowi za 

zapewnienie tam porządku przy parkowaniu. Dodał, że nie wiedział, że p. Burmistrz nie 

był na to spotkanie zaproszony, postara się to skonfrontować. 

 

 

 

 

 

Ad.10. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy skweru przy ul. 

Żwirki i Wigury, na którym jest usytuowany zabytkowy samolot. Przypomniał, że w lipcu 

br. Związek Żołnierzy Wojska Polskiego wystąpił z propozycją nadania skwerowi nazwy 

„Skwer Lotników Powidzkich”. Na wrześniowej sesji Rada zdecydowała przesunąć 

rozpatrzenie tematu na kolejną sesję. W listopadzie wpłynął kolejny wniosek Związku 

Żołnierzy WP, z propozycją nazwy „Skwer Lotnictwa Polskiego”. Natomiast Radni 

otrzymali projekt uchwały, w której pan Burmistrz proponuje nadanie nazwy „Skwer 

Lotników”. Propozycja pana Burmistrza została pozytywnie zaopiniowana przez 

wszystkie Komisje Rady. Po tym tematycznym wprowadzeniu, p. Przewodniczący spytał 

o ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/165/2016 w sprawie nadania nazwy skwerowi przy ul. Żwirki 

i Wigury w Witkowie została podjęta większością głosów (12 „za”, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.11. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący nieruchomości 

gruntowej został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Spytał o ewentualne 

pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A    Nr XXI/166/2016 w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Witkowo w ramach 

odszkodowania za grunt zajęty pod drogę publiczną została podjęta jednogłośnie (w 

głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.12. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej, został zaopiniowany pozytywnie i bez uwag. Spytał o 

ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/167/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej położonej w Skorzęcinie została podjęta jednogłośnie (w 

głosowaniu uczestniczyło 14 Radnych) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.13. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miejską w ostatnim roku, 

tj. od listopada 2015r. do listopada 2016r., przedstawił p. Marian Gadziński – Burmistrz 

Gminy i Miasta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Po czym p. Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie 

zostało przez Radę Miejską przyjęte. 

 

 

 

 

Ad.14. Pan Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniach Komisji Radni zapoznali 

się z proponowanymi zmianami w budżecie gminy i miasta. Po czym zwrócił się do p. 

Haliny Rzepeckiej – Skarbnika Gminy i Miasta z pytaniem, czy od tego czasu coś się 

zmieniło. 

 

 Pani Skarbnik udzieliła przeczącej odpowiedzi, wobec czego p. Przewodniczący 

spytał, czy obecnie Radni mają jakieś pytania.  

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p. Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/1168/2016 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2016-2025 została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 Radnych) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXI/169/2016 w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok została 

podjęta  jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 Radnych) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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 Ad.15. Pan Przewodniczący przedstawił następujące informacje na temat analizy 

oświadczeń majątkowych osób, które zostały zobowiązane do ich złożenia:  

 

1/ informację Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącą realizacji obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych przez Radnych Rady Miejskiej; 

 

2/ informację Burmistrza dotyczącą realizacji obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych przez zobowiązanych tj. pracowników Urzędu Gminy i Miasta i 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował również, że Urząd Skarbowy stwierdził drobne 

pomyłki (o czym zainteresowani zostali poinformowani), dlatego może dla uniknięcia 

tego w przyszłości, celowe byłoby wypełnianie oświadczeń majątkowych elektronicznie. 

 

 

 

 

Ad.16. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p. Jerzy Nowak – Przewodniczący Gminnego Koła Sołtysów w Witkowie: 

1/ poinformował, że została zamówiona od Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 

Osiedli msza św. za śp. Krzysztofa Szkudlarka. Msza odbędzie się w grudniu,  

dokładny termin zostanie podany w najbliższym czasie; 

2/ poinformował o zamiarze zorganizowania na przełomie stycznia i lutego 2017r. 

zabawy tanecznej i prosi o propozycje w tym temacie. Wstępny koszt – 150,-zł od 

pary. Chętni mogą się zapisywać u p. Anny Kwapich; 

 

- p. Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja planowana jest wstępnie 

na dzień 29 grudnia br. Po sesji wspólne spotkanie Radnych, Sołtysów i 

Przewodniczących Zarządów Osiedli.  

 

 

 

 

Ad.17. Wobec wyczerpania się porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w 

Witkowie, p. Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,20. 

 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

         Piotr  Jóźwik 

 

 

Protokołowała: 

H. Koźniewska 


